
质量管理体系认证证书

兹证明

XXXXXXXXXXXX (公司名称)
注册地址：XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

经营地址：XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

其质量管理体系已通过领标认证的评审，符合

GB/T 19001-2016 / ISO 9001:2015质量管理体系标准

认证范围

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

认证证书编号：STL-CN-QMS-XXXXXX

统一社会信用代码：XXXXXXXXXXXXXXXXXXX

首次发证日期：XXXX年 XX月 XX日

本次发证日期：XXXX年 XX月 XX日

证书有效期至：XXXX年 XX月 XX日

证书签发人

本证书由领标认证（深圳）有限公司颁发，获证组织应于证书有效日期前按规定执行监督审核并加贴监督审核

标签，证书到期前应及时申请更换证书，认证资格是否有效请登录 http://www.stleading.com查询。证书信息亦可

在国家认证认可监督管理委员会（CNCA）官方网站（www.cnca.gov.cn）上查询。

领标认证（深圳）有限公司

地址：中国深圳市坪山区坪山街道六联社区坪山大道 2007 号创新广场 C2013
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认可标志

(适用时)



QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE
This is to certify Quality Management System of

XXXXXXXXXXXX (Company Name)
Address：XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

Has been assessed by STLeading Certification and found to comply with

GB/T 19001-2016 / ISO 9001:2015 (QMS Standard)

for the scope of

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

Certificate no.：STL-CN-QMS-XXXXXX

Organization code：XXXXXXXXXXXXXXXXXXX

First Issue Date: XXXX-XX-XX

Last Issue Date: XXXX-XX-XX

Expiry Date: XXXX-XX-XX

Certificate issuer

The certificate issued by STLeading Certification Co., Ltd., the certificate holder, shall accept the surveillance audit by
STL and the certificate shall be updated by STL prior to certificate expiry. For obtaining the validity of certificate, please
visit http://www.stleading.com. The certificate information is also available on the CNCA official website www.cnca.gov.cn.

STLeading Certification Co., Ltd.

Address：C2013, InnovationPlaza,No.2007PingshanAvenue,PingshanStreet,PingshanDistrict,Shenzhen,China.
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